

M.^a Lourdes García-Macho Alonso de Santamaría
Antonina Saba Bianchi Bandinelli Paparoni
Luis Antonio Caballero Adelantado

Diccionario de la navegación del Siglo de Oro



GEORG OLMS 
VERLAG

Diccionario de la navegación del Siglo de Oro

Von Dr. María Lourdes García-Macho Alonso
de Santamaría und Antonina Saba Bianchi
Bandinelli Paparoni, B.A.

In Zusammenarbeit mit
Luis Antonio Caballero Adelantado

2026, 1.468 S., geb., 349,- €

ISBN 978-3-487-17219-4

E-Book 978-3-487-17220-0

In Spanisch



Dieses Wörterbuch ist ein umfassender Katalog nautischer Terminologie und bietet darüber hinaus zahlreiche neue Begriffe, die das Navigationswissen erweitern. Es enthält außerdem Fachbegriffe aus vielen anderen Bereichen, wie beispielsweise Astrologie, Astronomie, Zimmerei, Kosmografie, Geografie, Mathematik, Medizin, Topografie, Chronologie und Chronometrie.

Es handelt sich um ein Wörterbuch, das nach einer neuen Methodik erstellt wurde. Das Werk umfasst nicht nur einfache und ab-

geleitete Formen, sondern präsentiert mehrere lexikografische Neuerungen: alphabetische Ordnung, semantische Felder, Definitionen, bevorzugte Wortverbindungen und Redewendungen.

Das Wörterbuch bietet verschiedene Arten von Definitionen. Die Neuheit bei den Redewendungen liegt darin, dass wir syntaktische Konstruktionen als solche akzeptiert haben, die in Wörterbüchern oder Grammatiken nicht als solche erscheinen.

Digital verfügbar auf  inlibra.com

Bestellen Sie im Buchhandel oder versandkostenfrei unter nomos-shop.de/olms

Kundenservice +49 7221 2104-222 | service@nomos.de

Alle Preise inkl. Mehrwertsteuer

GEORG OLMS 
VERLAG

M.^a Lourdes García-Macho Alonso de Santamaría
Antonina Saba Bianchi Bandinelli Paparoni
Luis Antonio Caballero Adelantado

Diccionario de la navegación del Siglo de Oro



GEORG OLMS 
VERLAG

Diccionario de la navegación del Siglo de Oro

By Dr. María Lourdes García-Macho Alonso
de Santamaría and Antonina Saba Bianchi
Bandinelli Paparoni, B.A.

in collaboration with

Luis Antonio Caballero Adelantado

2026, 1.468 pp., hc., € 349.00

ISBN 978-3-487-17219-4

E-Book 978-3-487-17220-0

In Spain



This dictionary is a comprehensive catalog of nautical terminology, and it also provides numerous new terms that expand one's knowledge of navigation. Furthermore, it contains not only this vocabulary, but also terms from many other fields, such as astrology, astronomy, carpentry, cosmography, geography, mathematics, medicine, topography, chronology, and chronometry, among others.

It is a dictionary created using a new methodology. This work consists not only of simple and derived forms but also presents several lexicographical innovations: alphabetical order, semantic fields, definitions, preferred combinations, and phrases.

This dictionary offers different types of definitions. The novelty with respect to the phrases lies in the fact that we have accepted as phrases syntactic constructions that do not appear as such in dictionaries or grammars.

Available digitally at [inlibra.com](https://www.inlibra.com)

Available in bookstores or free of shipping costs at nomos-shop.de/olms

Customer Service +49 7221 2104-222 | service@nomos.de

All costs and risks of return are payable by the addressee.

GEORG OLMS 
VERLAG